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OBČINA PREVALJE 
Trg 2a 

PREVALJE 
 
OBČINSKI SVET 
 
 
Številka: 032-0002/2010-19 
Datum: 27. junij 2013 
 
 

Z A P I S N I K 

 
 
20. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje, ki je bila dne 27. junija 2013, ob 17.00 
uri, v sejni sobi Občine Prevalje, Trg 2a, Prevalje. 

 
Sejo je v skladu z 19. členom Statuta Občine Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
18/06, 19/06-popr., 34/07, 15/10)  in 22. členom Poslovnika občinskega sveta Občine 
Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 18/06, 1/08, 5/11) sklical župan dr. Matija 
Tasič. 
 
Predlagani  dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda 20. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje.  
4. Predlog Odloka o javnem redu in miru – 2. obravnava. 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 

komunalnega prispevka za območje zazidave Črnec ter Program opremljanja 
stavbnih zemljišč za območje zazidave Črnec - hitri postopek. 

6. Predlog Odloka o razglasitvi kulturnih spomenikov – 1. obravnava. 
7. a) Oblikovanje oddelkov v OŠ Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje v šolskem letu  

2013/2014  in Sklep o dovolitvi uporabe manjše notranje igralne površine na otroka, 
kot to določa 19. člen pravilnika. 
b) Soglasje k sistemizaciji delovnih mest v OŠ Prevalje (za dogovorjeni program 

šole in Enoto Vrtec Prevalje) za šolsko leto 2013/2014 
c) Sklep o določitvi cen programov v OŠ Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje. 

8. Letno poročilo JKP LOG, d.o.o. za leto 2012. 
9. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 

 Razrešitev in imenovanje predstavnika Občine Prevalje v Svetu Javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovan šola Franja Goloba Prevalje. 

10. Premoženjsko pravne zadeve: 
a) Soglasje k sklenitvi sporazuma o ureditvi medsebojnih razmerij na 

Pokopališču Barbara. 
b) Spremembe in dopolnitve Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem 

Občine Prevalje za leto 2013 in Načrta pridobivanja nepremičnega 
premoženja Občine Prevalje za leto 2013. 

c) Ukinitev javnega dobra na zemljišču parc. št. 608/54 in 608/55 k.o. Farna 
vas. 

11. Pobude in vprašanja. 
12. Razno. 
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K tč. 1 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seje so se udeležili župan dr. Matija TASIČ, podžupanja Margareta JUKIČ ter podžupan 
Zdravko FAJMUT.  
 
Seje so se udeležili člani občinskega sveta : 
 

1. Stašo LODRANT, 
2. Marko KAVTIČNIK, 
3. Bogdan PUPAVAC, 
4. Metka NAVERŠNIK, 
5. Bernard PAČNIK, 
6. Jure PENEC, 
7. Matej PEČNIK, 
8. Marjan SONJAK, 
9. Dušan GOLNAR, 
10. Hedvika GORENŠEK, 
11. Franc JURIČAN, 
12. Ivan PUNGARTNIK, 
13. Tanja KLEMENC SEKUTI, 
14. Andrej STERMEC. 

 
Seje so se udeležili še :  
 

1. Srečko ŠTAJNBAHER, vodja OE Maribor, Zavod za varstvo kulturne dediščine, 
2. Mateja PEČNIK, namestnica ravnateljice OŠ Franja Goloba Prevalje, 
3. Darinka PODRIČNIK, namestnica ravnateljice OŠ Franja Goloba Prevalje, 
4. Emilija IVANČIČ, občinska uprava, 
5. Jana HORVAT, občinska uprava. 

 
Novinarji :  

1. TV Uršlja, snemalci.  
 

K tč. 1 
 
Na seji je bilo prisotnih 16 občinskih svetnikov.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP:  
20. redna seja Občinskega sveta Občine Prevalje je sklepčna. 
 

 
K tč. 2 

 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 20. REDNE SEJE 

 
Župan predlaga, da se točka 4 črta, pod novo točko 4 se obravnava točka 5, pod točko 5 
pa se obravnava nova točka z naslovom Predlog Odloka o razveljavitvi Odloka o podlagah 
za odmero komunalnega prispevka za območje obrtne cone Lahovnikovo – hitri postopek. 
Ostale točke se ustrezno preštevilčijo.  
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Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Svet Občine Prevalje na svoji 20. redni seji, dne 27. junija 2013, soglasno sprejel 
dnevni red 20. redne seje v naslednji obliki: 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda 20. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta Občine 

Prevalje.  
4. Predlog Odloka o razglasitvi kulturnih spomenikov lokalnega pomena na 

območju Občine Prevalje – 1. obravnava. 
5. Predlog Odloka o razveljavitvi Odloka o podlagah za odmero komunalnega 

prispevka za območje obrtne cone Lahovnikovo – hitri postopek.  
6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 

komunalnega prispevka za območje zazidave Črnec ter Program opremljanja 
stavbnih zemljišč za območje zazidave Črnec - hitri postopek. 

7.       a) Oblikovanje oddelkov v OŠ Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje v šolskem letu   
2013/2014  in Sklep o dovolitvi uporabe manjše notranje igralne površine na 
otroka, kot to določa 19. člen pravilnika. 

b) Soglasje k sistemizaciji delovnih mest v OŠ Prevalje (za dogovorjeni 
program šole in Enoto Vrtec Prevalje) za šolsko leto 2013/2014 

c) Sklep o določitvi cen programov v OŠ Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje. 
      8.    Letno poročilo JKP LOG, d.o.o. za leto 2012. 
      9.   Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: Razrešitev 
in imenovanje predstavnika Občine Prevalje v Svetu Javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovan šola Franja Goloba Prevalje. 
     10.   Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Soglasje k sklenitvi sporazuma o ureditvi medsebojnih razmerij na 
Pokopališču Barbara. 

b) Spremembe in dopolnitve Načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem Občine Prevalje za leto 2013 in Načrta pridobivanja 
nepremičnega premoženja Občine Prevalje za leto 2013. 

c) Ukinitev javnega dobra na zemljišču parc. št. 608/54 in 608/55 k.o. Farna 
vas. 

     11.     Pobude in vprašanja. 
     12.     Razno. 
 

K tč. 3 
 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
OBČINE PREVALJE 

 

Bernard PAČNIK pove, da je že na eni od prejšnjih sej postavil vprašanje, na kakšen način 
je Elektro Turnšek, d.o.o., Celje pridobil lastninsko pravico na infrastrukturi za kabelsko 
televizijo, saj so bili lastniki infrastrukture vsi naročniki, ki so se naročili na kabelsko 
televizijo in to tudi plačali. Odgovora ni dobil. Govori se namreč, da Elektro Turnšek d.o.o. 
prodaja celoten kabelski sistem, vključno s KTV Prevalje. 
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Župan odgovori, da dokončnega odgovora še ni mogoče dati, saj se že nekaj časa išče 
pogodba sklenjena med CATV društvom Prevalje, KTV Prevalje in družbo Elektro 
Turnšek, d.o.o., predvsem zato, da se ugotovijo razmerja med njimi. Bo pa odgovor podan 
v najkrajšem možnem času.  
 
Bernarda PAČNIKA zanima, kako bo s poplačilom občanov, ki so plačali kabelski sistem.  
 
Župan odgovori, da je bil Kabelski sistem v lasti občanov zato je bilo ustanovljeno KTV 
društvo, ki je zastopalo interese občanov. Zdaj je potrebno zadevo raziskati in razčistiti. 
 
Ivan PUNGARTNIK pojasni, da je bil, v kolikor ga spomin ne vara, kabelski sistem 
prenesen na družbo Elektro Turnšek, d.o.o. brezplačno, vendar z obvezo, da bo družba 
kabelski sistem, ki je takrat potekal po zraku, prestavila v zemljo. To bi moralo biti nekje 
zapisano.  
 
Župan pove, da sta samo dve možnosti, ali se kabelski sistem prenaša v upravljanja, ali pa 
se prenaša lastništvo.  
 
Bernard PAČNIK vpraša, kdo je odločil, da se kabelski sistem prenese na Elektro Turnšek 
d.o.o. 
 
Župan odgovori, da je o tem brez dvoma odločilo CATV društvo Prevalje.  
 
Franc JURIČAN vpraša, ali je bil tajnik Občine Prevalje prisoten na prejšnji seji občinskega 
sveta. Zanima ga še, kako daleč je postopek izbire novega tajnika. 
 
Župan odgovori, da tajnika na prejšnji seji ni bilo. V zvezi s postopkom izbire novega 
tajnika pa razloži, da se bo tajnik s 15.08.2013 upokojil, zato je bil objavljen razpis za 
zaposlitev na to delovno mesto. Postopek izbire še ni zaključen.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje potrdi sklepe in zapisnik 19. redne seje Občinskega 
sveta Občine Prevalje. 

K tč. 4 
 

PREDLOG ODLOKA O RAZGLASITVI KULTURNIH SPOMENIKOV LOKALNEGA 
POMENA NA OBMOČJU OBČINE PREVALJE – 1. OBRAVNAVA. 

 
Jana HORVAT poda kratko obrazložitev. Občina Prevalje je zaradi razdružitve občin 
Ravne na Koroškem in Prevalje, zaradi potrebe po celovitejši in preglednejši ureditvi 
področja kulturnih spomenikov in sprememb področne zakonodaje pristopila k pripravi 
Odloka o razglasitvi kulturnih spomenikov lokalnega pomena na območju občine Prevalje. 
Novembra 2011 so na Zavodu za varstvo kulturne dediščine pripravili strokovne podlage 
potrebne za osnutek odloka. Po javni razgrnitvi, je na podlagi določbe Zakona o varstvu 
kulturne dediščine, dne 26.6.2012 potekala javna obravnava, predmet katere so bile 
omenjene strokovne podlage in na katero so bili pisno vabljeni vsi lastniki nepremičnin 
zajetih v odloku. Mnenja in pripombe je bilo mogoče podati do 4.7.2012, rok je bil nato 
podaljšan na 18.7.2012. Do tega datuma je bilo dostopno in na vpogled tudi vso gradivo 
(tj. od 4.6.2012 do 18.7.2012) .  
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Pisno so bile s strani lastnikov, ki se ne strinjajo z razglasitvijo svojih nepremičnin za 
spomenik lokalnega pomena, podane naslednje pripombe: EŠD 14085 JAMNICA-
ZVONIKOVA KAPELA, EŠD 7627 KOTLJE-RIMSKA CESTA CELEIA-VIRUNUM, EŠD 
28377 PREVALJE-HIŠA TRG 57 (gospodarsko poslopje Filipovski). Te pripombe so bile 
posredovane Zavodu za varstvo kulturne dediščine, ki je nanje že odgovorilo tako, da jih je 
zavrnilo. Nestrinjanje so izrazili tudi lastniki: EŠD 7655 HIŠA TRG 32 (Ahacova hiša), EŠD 
7704 – Poljana – Kozolec in gospodarsko poslopje  pri cerkvi, glede izvzema 
gospodarskega poslopja, ne pa tudi Kozolca, EŠD 28305 - Prevalje – Hiša Ugasle Peči 8 
(v lasti družine Čepin). Odločitev o tem, katere enote kulturne dediščine bodo razglašene 
za kulturni spomenik lokalnega pomena z odlokom, je v pristojnosti občinskega sveta.  
 
Srečko ŠTAJNBAHER, vodja OE Maribor, Zavod za varstvo kulturne dediščine, vsebinsko 
predstavi odlok. Zavod za varstvo kulturne dediščine je, v postopku priprave odloka in v 
luči sprememb Zakona o varstvu kulturne dediščine in prostorske zakonodaje, v obdobju 
od 1999 do 2003, v občini opravil ponoven terenski ogled objektov, predvsem kašč, ki so 
značilne za Koroško. Ker so vsi ti objekti vpisani v Register kulturne dediščine Ministrstva 
za kulturo z evidenčno številko, je potrebno odlok popraviti in uskladiti z registrom. 
Poudari, da so objekti v odloku opisani natančno in da je pri nekaterih določeno tudi 
vplivno območje, kar pomeni, da se lahko na teh območjih posegi vršijo v skladu z 
določenimi varstvenimi režimi. Pove še, da soglasje lastnika nepremičnine, ki se razglasi 
na kulturni spomenik lokalnega pomena sicer ni potrebno, so pa bili vseeno izvedeni vsi 
potrebni postopki za seznanitev lastnikov z namero o razglasitvi za kulturni spomenik. 
Posebej opozori, da nestrinjanje lastnika in izvzem nepremičnine iz odloka, ne pomeni, da 
lastnik pri posegih v objekt ne potrebuje soglasja pristojnega zavoda, pomeni zgolj milejši 
varstveni režim. Z razglasitvijo nepremičnine za kulturni spomenik, se lastnikom omogoči 
pridobivanje finančnih sredstev na podlagi različnih razpisov. Vsi lastniki so bili s svojimi 
pravicami in obveznostmi seznanjeni, možno pa je, da se je v tem času ponekod lastništvo 
spremenilo. Doda še, da mora soglasje za odstranitev dotrajanega objekta kulturne 
dediščine, podati pristojni minister. Odlok je seveda mogoče dopolnjevati, bo pa Zavod za 
kulturno dediščino pred drugim branjem pregledal parcelne številke vsebovane v odloku in 
jih ustrezno popravil.   
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Metka NAVERŠNIK pove, da se je Odbor za 
družbene dejavnosti seznanil s predlogom Odloka o razglasitvi kulturnih spomenikov 
lokalnega pomena na območju Občine Prevalje v prvi obravnavi in ga sprejel z naslednjimi 
pripombami: iz odloka se izločijo objekti (5 objektov), za katere se lastniki ne strinjajo, da 
se razglasijo kot kulturni spomeniki lokalnega pomena, vse ostale lastnike objektov, ki so 
vključeni v odlok, občina pisno obvesti in pridobi njihovo soglasje. 
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja Dušan GOLNAR pove, da se je 
Komisija za statut in pravna vprašanja seznanila s predlogom Odloka o razglasitvi 
kulturnih spomenikov lokalnega pomena na območju Občine Prevalje v prvi obravnavi in 
ga sprejela z naslednjimi pripombami: za kulturni spomenik lokalnega pomena se z 
odlokom ne razglasijo enote, pri katerih vključitvi v odlok izrecno nasprotujejo lastniki to so 
EŠD 14085 JAMNICA – ZVONIKOVA KAPELA, EŠD 28377 PREVALJE – HIŠA TRG 57, 
EŠD 7655 PREVALJE - HIŠA TRG 32, EŠD 7704 POLJANA – GOSPODARSKO 
POSLOPJE PRI CERKVI, EŠD 28305 PREVALJE – HIŠA UGASLE PEČI 8. Pri enoti 
kulturne dediščine Suhi Vrh – Sabodinova kapelica se pripiše evidenčna številka in sicer 
EŠD 29763, pri vsaki enoti v členih 6., 7. in 8., se izbriše poglavje »Zavarovano območje«. 
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Župan poda točko dnevnega reda v razpravo. 
 
Hedvika GORENŠEK vpraša, ali drži, da se bodo kulturni spomeniki posebej obdavčili. 
 
Srečko ŠTAJNBAHER odgovori, da si Zavod za varstvo kulturne dediščine ob vsaki 
spremembi zakona prizadeva, da bi bili lastniki kulturnih spomenikov deležni določenih 
subvencij, vendar sta vlada in državni zbor pripombe do sedaj vedno zavrnila. V letošnjem 
letu je sicer za sofinanciranje kulturnih spomenikov na državni ravni namenjenih 
800.000,00 €.   
 
Jure PENEC prosi za podrobnejšo razlago 10. člena predloga odloka v povezavi z 11. 
členom, v obsegu, kjer določata naslednje: Za vsako spremembo funkcije spomenika ali 
njegovega dela in za vsak poseg v spomenik, njegove dele ali zemljišče in vplivno 
območje, so potrebni predhodni kulturno-varstveni pogoji in na njihovi podlagi kulturno-
varstveno soglasje zavoda. Varstveni režim lahko omejuje lastninsko pravico na 
spomeniku le v obsegu, ki je nujen za izvajanje varstva spomenika. Zanima ga, v kakšnem 
obsegu je lastnik dolžan skrbeti za spomenik in v kakšnem obsegu se omejuje lastninska 
pravica.  
 
Srečko ŠTAJNBAHER pojasni, da že predmetni zakon določa, da mora lastnik skrbeti za 
objekt v skladu s finančnimi zmožnostmi. Zavod za kulturno dediščino ima pri tem zgolj 
svetovalno vlogo. Vsak lastnik mora pred kakršnimkoli posegom v kulturni spomenik 
pridobiti kulturno-varstvene pogoje, pristojni zavod si skupaj z lastnikom objekt ogleda in 
se dogovori o posegu. Problem nastane le, če želi lastnik v kulturni spomenik poseči na 
način, da s tem prizadene strukturne elemente spomenika. Je pa tudi v teh primerih 
mogoče poiskati rešitev. Sodelovanje z zavodom je potrebno tudi, kadar želi lastnik na 
zemljišču nekaj dograditi. Kadar je sofinanciranje posega zagotovljeno, ponavadi ni težav, 
saj se lastniki položaja zavedajo in so pripravljeni sodelovati. Lastnikom priporoča, da se 
na zavod obrnejo pravočasno, saj se velikokrat zgodi, da je postopek speljan že tako 
daleč, da ima morebitna neodobritev posega s strani zavoda, za lastnika finančne 
posledice.  
 
Marjan SONJAK vpraša, kdo je odgovoren za nadzor nad izvedbo del, ki morajo biti 
izvedena v skladu s kulturno-varstvenimi pogoji zavoda, če so ta opravljena slabo. Opozori 
še, da predlogi zavoda gradnjo ponavadi močno podražijo. Tudi pri obnovi cerkve na Uršlji 
gori dela niso bila narejena tako kot bi bilo treba.  
 
Srečko ŠTAJNBAHER odgovori, da zavod predpiše samo pogoje za izvedbo del, vsak 
lastnik pa si izbere svojega izvajalca, ki za samo izvedbo tudi odgovarja. Glede obnove 
cerkve na Uršlji gori ni seznanjen, da bi nastali kakšni problemi. Strinja pa se, da je 
izvedba del zaradi pogojev, ki jih predpiše zavod, dražja, vendar je to odgovornost 
zakonodajalca in nenazadnje tudi občinskih svetnikov, ki o teh stvareh odločajo.  
 
 
Po razpravi se izvede glasovanje. 
 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet: 
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o razglasitvi kulturnih spomenikov 
lokalnega pomena na območju Občine Prevalje v prvi obravnavi z naslednjimi 
pripombami  
- za kulturni spomenik lokalnega pomena se z odlokom ne razglasijo enote, pri 

katerih vključitvi v odlok izrecno nasprotujejo lastniki: 
o EŠD 14085 JAMNICA – ZVONIKOVA KAPELA 
o EŠD 28377 PREVALJE – HIŠA TRG 57 
o EŠD 7655 PREVALJE - HIŠA TRG 32 
o EŠD 7704 POLJANA – GOSPODARSKO POSLOPJE PRI CERKVI 
o EŠD 28305 PREVALJE – HIŠA UGASLE PEČI 8, 

- pri enoti kulturne dediščine Suhi Vrh – Sabodinova kapelica se pripiše 
evidenčna številka in sicer EŠD 29763,  

- pri vsaki enoti v členih 6., 7. in 8., se izbriše poglavje »Zavarovano območje«. 
 
Pred drugo obravnavano občina pridobi soglasje lastnikov zemljišč. 
 

K tč. 5 
 

PREDLOG ODLOKA O RAZVELJAVITVI ODLOKA O PODLAGAH ZA ODMERO 
KOMUNALNEGA PRISPEVKA ZA OBMOČJE OBRTNE CONE LAHOVNIKOVO – HITRI 

POSTOPEK.  
 
 
Podžupan Zdravko FAJMUT poda kratko obrazložitev.  S programom opremljanja stavbnih 
zemljišč za območje obrtne cone Lahovnikovo, na podlagi katerega je bil sprejet Odlok o 
podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje obrtne cone Lahovnikovo, se je 
zajelo celotno območje za Mežo, od mostu do poslovnih objektov Mehanizacije Miler, 
d.o.o.. Urejanje komunalne opremljenosti se je načrtovalo velikopotezno, saj se je projekt 
zastavil v pričakovanju pridobitve nepovratnih evropskih sredstev. Nepovratna sredstva 
EU je občinski svet s sklepom prerazporedil za dokončanje izgradnje vrtca Prevalje. 
Sredstev v proračunu za ureditev območja Lahovnikovo tako trenutno ni. Ker zakon 
predvideva, da del investicije krijejo investitorji sami in sicer v obliki komunalnega 
prispevka, na tem območju pa so trenutno le štirje investitorji, bi morala razliko kriti občina. 
Predstavljena je bila možnost, da se sklene pogodba z investitorji, ki sami investirajo v 
komunalno opremljenost, z odločbo pa se jih oprosti plačila komunalnega prispevka. Ker 
se pojavljajo ogromna nesorazmerja, saj vrednost komunalnega opremljanja celotnega 
območja močno presega potrebe teh štirih investitorjev, se investitorji s to možnostjo ne 
strinjajo. Rešitev je, da se območje komunalnega urejanja ustrezno zoži za potrebe teh 
štirih investitorjev ter se jim s podpisom pogodb na podlagi novega stanja, omogoči, da 
območje komunalno opremijo s svojimi vlaganji. Investitorje je občina seznanila s to 
rešitvijo in se z njo strinjajo. Ker je odlok sprejet na podlagi starega programa opremljanja, 
se mora razveljaviti. Razveljavitev odloka bo omogočila izdajo začasnih odločb, ki jih 
investitorji potrebujejo za pridobitev gradbenega dovoljenja.  
 
Predsednik Odbora za komunalne zadeve in varstvo okolja, Matej PEČNIK pove, da je 
Odbor za komunalne zadeve in varstvo okolja obravnaval Predlog Odloka o razveljavitvi 
Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje obrtne cone 
Lahovnikovo – hitri postopek, ga potrdil in ga daje občinskemu svetu v obravnavo in 
sprejem. 
 

Predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti, Jure PENEC, pove, da je Odbor za 
gospodarske dejavnosti obravnaval Predlog Odloka o razveljavitvi Odloka o podlagah za 
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odmero komunalnega prispevka za območje obrtne cone Lahovnikovo – hitri postopek, ga 
potrdil in ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Župan poda točko dnevnega reda v razpravo. 
 

Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan GOLNAR pove, da je Komisija 
za statut in pravna vprašanja obravnavala Predlog Odloka o razveljavitvi Odloka o 
podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje obrtne cone Lahovnikovo – hitri 
postopek, ga potrdila in ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Dušan GOLNAR vpraša ali bo občina program opremljanja za območje Lahovnikovo 
prijavila na regijskem nivoju za pridobitev sredstev. Zanima ga, koliko zemljišč je še na 
voljo v občini za izgradnjo poslovnih con, kot je Lahovnikovo. Doda, da bi bilo mogoče 
dobro razmisliti o znižanju komunalnega prispevka za bodoče investitorje, če želi občina 
ustvarjati nova delovna mesta.  
 
Župan odgovori, da bo na sejo občinskega sveta dan nabor projektov, ki so v pripravi za 
projekt 14.20 v skladu z nadaljevanjem razvojnega programa občine. V okviru tega obstaja 
možnost ponovne prijave projekta obrtne cone Lahovnikovo.  
 
Marjana SONJAKA zanima, koliko je bil projekt vreden po programu opremljanja in koliko 
se je za projekt pridobilo sredstev.  
 
Podžupan razloži, da gre za več projektov. V okviru prvega se pridobiva gradbeno 
dovoljenje, ki zajema vso infrastrukturo, razen ureditve celotne ceste, ki se je začasno 
izvzela. Investitorji bodo morali pridobiti uporabno dovoljenje, kar pomeni, da bo 
tehničnemu pregledu podvržena tudi komunalna infrastruktura, zato je nujno, da so se 
zadeve razdelile na ta način.  
 
Po razpravi se izvede glasovanje. 
 
Sejo občinskega sveta ob 17.30 uri zapusti občinska svetnica Hedvika Gorenšek. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov.  
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o razveljavitvi Odloka o podlagah za 
odmero komunalnega prispevka za območje obrtne cone Lahovnikovo, v prvi 
obravnavi. 
 
Župan poda predlog odloka v drugo obravnavo. 
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov.  
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o razveljavitvi Odloka o podlagah za 
odmero komunalnega prispevka za območje obrtne cone Lahovnikovo. 
 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
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K tč. 6 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PODLAGAH 
ZA ODMERO KOMUNALNEGA PRISPEVKA ZA OBMOČJE ZAZIDAVE ČRNEC TER 

PROGRAM OPREMLJANJA STAVBNIH ZEMLJIŠČ ZA OBMOČJE ZAZIDAVE ČRNEC 
- HITRI POSTOPEK. 

 
Emilija IVANČIČ na kratko obrazloži, da je občinska uprava naknadno ugotovila določena 
neskladja med projektno dokumentacijo ter Odlokom o podlagah za odmero komunalnega 
prispevka za vodovod Črnec in Programom opremljanja vodovod Črnec, sprejetim na 15. 
redni seji dne 4.10.2012. S predlaganimi spremembami se ta neskladja odpravljajo. PZI 
projekta je bil namreč izdelan kasneje, v njem pa so uporabljeni drugačni podatki, kot so 
bili predvideni v prvotnem odloku in programu opremljanja, zato ju je bilo potrebno uskladiti 
s projektom.  
 
Predsednik Odbora za komunalne zadeve in varstvo okolja, Matej PEČNIK pove, da je 
Odbor za komunalne zadeve in varstvo okolja obravnaval Predlog Odloka o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje 
zazidave Črnec ter Program opremljanja stavbnih zemljišč za območje zazidave Črnec – 
hitri postopek, ga potrdil in ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja KLEMENC SEKUTI pove, da je Odbor 
za proračun in finance obravnaval Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje zazidave Črnec ter Program 
opremljanja stavbnih zemljišč za območje zazidave Črnec – hitri postopek, ga potrdil in ga 
daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan GOLNAR, pove, da je Komisija 
za statut in pravna vprašanja obravnavala Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje zazidave Črnec ter 
Program opremljanja stavbnih zemljišč za območje zazidave Črnec – hitri postopek, ga 
potrdil in ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Ivan PUNGARTNIK opozori, da bi bilo potrebno v obrazložitvi podrobneje pojasniti zakaj 
se odlok spreminja. Po prvotnem odloku bi se opremljalo sedemindvajset objektov, sedaj 
jih je samo še dvaindvajset, cena za gospodinjstva pa je ostala enaka, kar pomeni, da se 
poveča delež komunalnega prispevka za posamezni objekt za okoli 13%. Zanima ga, kje 
se bo nahajalo črpališče. Pove še, da se je spremenil potek trase omrežja in vpraša, ali bo 
sprememba povzročila kakšno podražitev.  
 
Župan odgovori, da je priklop na črpališče načrtovan pri viaduktu. Cene projekta ostajajo 
zaenkrat v okviru razpisa, podražitve ni bilo.  
  
Podžupan pove, da je projektant Hidroinženiring d.o.o. naredil napako, posledično občina 
v razpis ni vključila stroška elektro-omrežja, zato bo občina v teh dneh pristopila k novemu 
razpisu. Gre za okoli 25.000,00 €. V povprečju bodo občani plačali 1.100,00 € na hišo, 
skupna vrednost investicije pa je osemkrat večja. Dobro je, da se bo za to območje 
zagotovila vodo-oskrba. Je pa morda na mestu opomin občinskemu svetu, da je 
previdnejši pri odločitvah o tem, kje lahko občani gradijo in kam se širijo območja 
zazidave, da se občini s tem ne povzroča nepotrebnih stroškov.  
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Bernard PAČNIK pove, da so ga občani obvestili o tem, da je občinska cesta na tem 
območju, ki so jo sofinancirali, razpokala in ga zanima komu se lahko pritožijo zaradi slabe 
izvedbe del.  
 
Župan pove, da se ta problem pojavlja pri večini cest. Večji odseki, ki so bili asfaltirani in 
so po enem letu razpokali, se sanirajo.  
 
Bernard PAČNIK doda, da bi moral za slabo izvedbo del vseeno nekdo odgovarjati.  
 
Dušan GOLNAR, pove, da je razočaran, ker je v okviru projekta na mizi že tretja varianta 
poteka ceste. Opozori občinsko upravo, da je treba obljube držati. Prvotno je bilo rečeno, 
da se bo cesta uredila po občinski cesti, zdaj cesta poteka mimo hiš in je v tako slabem 
stanju, da z avtom skoraj nasedeš, poleg tega se za avti dviga prah in se kadi v hiše. 
Zanima ga, ali bodo stanovalci dobili kakšno odškodnino. 
 
Župan odgovori, da odškodnin ne bo, cesta je last občine.  
 
Podžupan razloži, da ceste ni bilo mogoče urediti po dovozni poti, ker lastniki niso dali 
potrebnih soglasij. Občina se je zato odločila, da bo cesto uredila po nekdanji poti, ki je 
javno dobro, torej v občinski lasti, vendar samo za namen izgradnje vodohrana in za 
njegovo vzdrževanje.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje zazidave Črnec in 
Program opremljanja stavbnih zemljišč za območje zazidave Črnec. 
 

Župan poda predlog odloka v drugo obravnavo.  
 

Razprave ni bilo. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje zazidave Črnec in 
Program opremljanja stavbnih zemljišč za območje zazidave Črnec. 
 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan 
po objavi. 
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K tč. 7a, 7b, 7c 
 

OBLIKOVANJE ODDELKOV V OŠ PREVALJE, ENOTI VRTEC PREVALJE V 
ŠOLSKEM LETU   2013/2014  IN SKLEP O DOVOLITVI UPORABE MANJŠE 

NOTRANJE IGRALNE POVRŠINE NA OTROKA, KOT TO DOLOČA 19. ČLEN 
PRAVILNIKA. 

 
SOGLASJE K SISTEMIZACIJI DELOVNIH MEST V OŠ PREVALJE (ZA 

DOGOVORJENI PROGRAM ŠOLE IN ENOTO VRTEC PREVALJE) ZA ŠOLSKO LETO 
2013/2014 

 
SKLEP O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV V OŠ PREVALJE, ENOTI VRTEC 

PREVALJE. 
 

 
Župan predlaga, da se točke dnevnega reda 7a, 7b, 7c obravnavajo združeno, s čimer 
soglašajo vsi prisotni svetniki. 
 
Namestnica ravnateljice OŠ Franja Goloba Prevalje, Mateja PEČNIK poda kratko 
obrazložitev. Oddelki v enoti Vrtec Prevalje se oblikujejo na podlagi števila vpisanih otrok 
in v skladu s Pravilnikom o normativih in kadrovskih pogojih za opravljanje dejavnosti 
predšolske vzgoje ter na podlagi Sklepa občinskega sveta o oblikovanju oddelkov. Za 
šolsko leto 2013-2014 so oddelki oblikovani na podlagi novo vpisanih otrok in števila otrok, 
ki ostanejo v vrtcu. Pogodbe o medsebojnih obveznostih med starši in vrtcem, bodo 
vročene po prejetem Sklepu o oblikovanju oddelkov s  strani občine Prevalje. Oblikovanih 
je 12 oddelkov 1. in 2. starostnega obdobja z dvema strokovnima delavkama, ter 1 
oddelek 2 starostnega  obdobja s polovičnim normativom in 1 strokovno delavko. Osem 
oddelkov je oblikovanih po fleksibilnih normativih, 2 oddelka 1. starostnega obdobja (1-2 
leti) po delno fleksibilnem normativu (število otrok 12+1) in 2 kombinirana oddelka 2. 
starostne skupine (1-6 let) po delno fleksibilnem normativu (štev otrok 17+1). Tak oddelek 
je na Lešah, kjer se pričakuje, da bo eden izmed otrok imel odločbo za usmerjanje otrok s 
posebnimi potrebami in s tem znižan normativ. Predvideva se, da bo kot vsako šolsko leto 
v septembru še nekaj izpisov, zaradi tega se daje tudi predlog, da cene s 01.09.2013 ne bi 
spreminjali. S 01.10.2013 pa bi glede na dejansko število otrok, ki bodo obiskovali vrtec, 
ponovno preračunavali ceno vrtca. 
 
Občino Prevalje in strokovne službe se ponovno seznanja, da pred začetkom šolskega 
leta lahko pride s strani staršev do stalnih izpisov, na kar vrtec nima vpliva in zakonskih 
podlag, da se izpisi preprečijo, saj je to zakonska pravica staršev. O morebitnih izpisih bo 
vrtec Prevalje sproti obveščal občino ustanoviteljico. 
 
V šolskem letu 2013/14 je v enoti Vrtca Prevalje, oblikovanih 12,5 oddelkov. Zaradi 
pomanjkanja prostora, je oddelek najstarejših otrok oblikovan tudi na OŠ Prevalje. Prostori 
v enotah vrtca Pod gonjami in Zgornji kraj ne ustrezajo prostorskim normativom, ki jih 
navaja 19. člen Pravilnika o normativih in minimalnih tehničnih pogojih za prostor in 
opremo v vrtca (zagotovljeno mora biti 4 m2 oz. najmanj 3 m2 igralne površine na otroka), 
vendar so v njih oblikovani oddelki tako I. kakor tudi II. starostnega obdobja. 
 

Občino Prevalje in občinski svet Občine Prevalje prosijo za pridobitev in izdajo soglasja k 
izvajanju dejavnosti v obstoječih prostorih za tekoče šolsko leto, saj bi v nasprotnem 
primeru morali odkloniti določeno število otrok. 
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Predsednica Odbora za družbene dejavnosti, Metka NAVERŠNIK, pove, da se je Odbor 
za družbene dejavnosti seznanil s predlogom  oblikovanja oddelkov v OŠ Prevalje, enoti 
Vrtec Prevalje v šolskem letu 2013/2014 in sklepom o dovolitvi uporabe manjše notranje 
igralne površine na otroka, kot to določa 19. člen pravilnika, in občinskemu svetu Občine 
Prevalje predlaga, da na podlagi 10. člena Pravilnika o normativih in minimalnih tehničnih 
pogojih za prostor in opremo vrtca (Uradni list RS, št. 47/10 in 47/13) sprejme sklep, da se 
v OŠ Franja Goloba Prevalje, enoti Vrtec Prevalje v šolskem letu 2013/2014 lahko 
uporabljajo manjše notranje igralne površine na otroka, kot to določa 19. člen pravilnika. 
En oddelek predšolske vzgoje druge starostne skupine se oblikuje na OŠ Franja Goloba 
Prevalje. 
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja KLEMENC SEKUTI, pove, da se je 
Odbor za proračun in finance seznanil s predlogom oblikovanja oddelkov v OŠ Prevalje, 
enoti Vrtec Prevalje v šolskem letu 2013/2014 in sklepom o dovolitvi uporabe manjše 
notranje igralne površine na otroka, kot to določa 19. člen pravilnika, in občinskemu svetu 
Občine Prevalje predlaga, da na podlagi 10. člena Pravilnika o normativih in minimalnih 
tehničnih pogojih za prostor in opremo vrtca (Uradni list RS, št. 47/10 in 47/13) sprejme 
sklep, da se v OŠ Franja Goloba Prevalje, enoti Vrtec Prevalje v šolskem letu 2013/2014 
lahko uporabljajo manjše notranje igralne površine na otroka, kot to določa 19. člen 
pravilnika. En oddelek predšolske vzgoje druge starostne skupine se oblikuje na OŠ 
Franja Goloba Prevalje. 
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti, Metka NAVERŠNIK, pove, da se je Odbor 
za družbene dejavnosti seznanil s soglasjem k sistemizaciji delovnih mest v OŠ Prevalje 
(za dogovorjeni program šole in enoto Vrtec Prevalje) za šolsko leto 2013/2014 in 
občinskemu svetu predlaga, da soglasje izda.  
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja KLEMENC SEKUTI, pove, da se je 
Odbor za proračun in finance seznanil s soglasjem k sistemizaciji delovnih mest v OŠ 
Prevalje (za dogovorjeni program šole in enoto Vrtec Prevalje) za šolsko leto 2013/2014 in 
občinskemu svetu predlaga, da soglasje izda.  
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja KLEMENC SEKUTI, pove, da se je 
Odbor za proračun in finance seznanil s sklepom o določitvi cen programov v OŠ Prevalje, 
enoti Vrtec Prevalje in občinskemu svetu predlaga, da, ker se izračunana cena s 
01.06.2013 za I. starostno skupino zmanjša samo za 0,14 %, za II. starostno skupino 
0,04%, da se cena s 01.06.2013 ne spremeni. Ker se cena s 01.09.2013 za I. starostno 
skupino zmanjša samo za 0,02%, za II. starostno skupino pa poveča za 1,58%, 
predlagamo, da se cena s 01.09.2013 ne spremeni, ampak se cena ponovno izračuna s 
01.10.2013, ko bo znano dejansko število prisotnih otrok.  
 
Župan poda točke 7a, 7b in 7c dnevnega reda v razpravo. 
 
Dušan GOLNAR izpostavi, da ne razume, zakaj se sprejemajo predlogi in sklepi za leto 
2014, saj bodo takrat otroci obiskovali že nov vrtec Prevalje. Opozori, da iz gradiva ni 
razvidno, kakšna je cena storitev. 
 
Župan razloži, da se predlogi in sklepi sprejemajo za vsak slučaj. Cena storitev ostaja 
enaka kot je bila. 
 
Namestnica ravnateljice OŠ Franja Goloba Prevalje, Darinka PODRIČNIK razloži, da bi 
cena programa ostala nespremenjena, za I. starostno skupino 422,73 €, za II. starostno 
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skupino pa 324,72 €, in bi se glede na dejansko število otrok ponovno preračunala s 
01.10.2013.  
 
Tanja KLEMENC SEKUTI doda, da je ravnateljica OŠ Prevalje, Mira HANCMAN, na 
Odboru za proračun in finance razložila, da se bo cena na novo preračunala 01.10.2013.  
 
Franc JURIČAN izrazi podporo vsem predlaganim sklepom in vpraša, kakšno je stanje v 
podružničnih šolah na Prevaljah. 
 
Mateja PEČNIK odgovori, da je na Lešah trenutno 26 učencev, 2 učiteljici in 1 vzgojiteljica, 
na podružnični šoli Holmec je 10 učencev in 2 učiteljici, na Šentanelu pa 16 učencev in 2 
učiteljici, vse v skladu z normativi. 
 
Po razpravi se izvede glasovanje k točki 7a. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
V OŠ Franja Goloba Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje se v šolskem letu 2013/2014 
oblikuje 12,5 oddelkov predšolske vzgoje, od tega se oblikujeta 2 oddelka I. 
starostne skupine na podlagi delno fleksibilnih normativov, 2 oddelka I. in II. 
starostnega obdobja (kombinirana oddelka), vsi ostali oddelki predšolske vzgoje se 
oblikujejo na podlagi fleksibilnih normativov. 
 
V primeru večjega števila izpisov otrok med šolskim letom, se otroci v oddelkih 
predšolske vzgoje ustrezno prerazporedijo in oddelki na novo oblikujejo. 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Na podlagi 10. člena Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
normativih in minimalnih tehničnih pogojih za prostor in opremo vrtca (Uradni list 
RS, št. 47/10 in 47/13) se v OŠ Franja Goloba Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje v 
šolskem letu 2013/2014 lahko uporabljajo manjše notranje igralne površine na 
otroka, kot to določa 19. člen pravilnika. En oddelek predšolske vzgoje druge 
starostne skupine se oblikuje na OŠ Franja Goloba Prevalje. 
 
Po razpravi se izvede glasovanje k točki 7b. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje daje Soglasje k sistemizaciji delovnih mest Osnovne 
šole Franja Goloba Prevalje za dogovorjeni program šole in sistemizaciji delovnih 
mest Enote Vrtec Prevalje za šolsko leto 2013/2014. 
 
Po razpravi se izvede glasovanje k točki 7c. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov.  
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme sklep, da se cena oskrbnin v Vrtcu Prevalje  
s 01.09.2013 ne spremeni in ostane v veljavi Sklep o določitvi cen programov v 
Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje, enoti Vrtec Prevalje št. 602-0004/2012-11 z dne 
13.12.2012 (UGSO, št. 38/2012). 
 
Župan nato poda kratko obrazložitev glede poteka projekta izgradnje vrtca Prevalje. 
Izvajalci in podizvajalci se držijo terminskega plana, tako da bi morala biti do 27. julija vsa 
obrtniško gradbena dela zaključena. Tehnični pregled naj bi se opravi l nekje v sredini 
avgusta. V avgustu bi se nato lahko pričelo z opremljanjem vrtca in vrtec bi lahko pričeli 
uporabljati s 01.09.2013. V zgornjem nadstropju je sedem učilnic, igralnica, kjer se 
polagajo zaključni podi. Ko bodo podi zaključeni, se površine zadnjič prebarvajo, montirajo 
se luči, v kratkem pa tudi vrata in podboji. V spodnjem delu vrtca je še nekaj dela s 
kuhinjo, tudi tu se bo kmalu začelo polaganje zaključnih podov. Hkrati se ureja tudi okolica 
vrtca in zunanje igralne površine.  
 
Župan pove še, da se je pričela energetska sanacija OŠ Franja Goloba Prevalje in vseh 
treh podružničnih šol. Podružnične šole občina ne bo ukinjala. Energetska sanacija bi 
morala biti po terminskem planu zaključena konec avgusta. Investicija vključuje zamenjavo 
oken, toplotno izolacijo fasade in stropov, uredilo se bo prezračevanje v mali telovadnici in 
v učilnicah, kjer obstaja problem sevanja radona. Na OŠ  Franja Goloba Prevalje bodo 
poleg plina prostore ogrevale nove peči na pelete, na podružničnih šolah bodo peleti 
zamenjali kurilno olje. Razpis je zaključen, izvajalci so med seboj povezani, zato velikih 
razlik v izgledu ne bo. Glavni izvajalec na OŠ Franja Goloba Prevalje in podružnični OŠ v 
Šentanelu je Vertikala d.o.o., s podizvajalcem Steber d.o.o., za Holmec in Leše pa je posel 
dobil Baltić d.o.o. skupaj s podizvajalcem Steber d.o.o. Investicija se sofinancira iz 
nepovratnih sredstev v višini 1.013.000,00 € , DDV plača občina.  
 
Bernard PAČNIK vpraša, ali se pojavljajo kakšni problemi s plačevanjem izvajalcev 
podizvajalcem. 
 
Župan odgovori, da zaenkrat problemov v zvezi s plačevanjem podizvajalcem ni. Odprla 
so se tudi že evropska sredstva, tako da je občina pričela izstavljati situacije državi. 
Investicija se giblje v okviru predvidenih sredstev, večjih odmikov ni.  
 
Dušan GOLNAR ugotovi, da bo energetska sanacija šol pomenila prihranek v proračunu 
občine za naslednjo leto. V zvezi z ogrevanjem novega vrtca, ga zanima, kako se bodo ti 
stroški pokazali v ceni storitev novega vrtca.  
 
Župan odgovori, da so stroški šol in vrtca stroški občine. Energetski monitoring je 
pripravljen, poraba se bo spremljala dnevno.  
 
Andrej STERMEC vpraša, ali bodo izvajalci v luči projekta sanacije šol pri izgradnji fasade 
novega vrtca znižali ceno. 
 
Župan razloži, da gre za dva ločena projekta. Vrtec je grajen v skladu projektom in je 
energetsko varčen.  
 
Andrej STERMEC pove, da je bilo v okviru energetske sanacije omenjena tudi ureditev 
prezračevanja v mali telovadnici OŠ Franja Goloba Prevalje in opozori, da je tudi v veliki 
telovadnici OŠ Franja Goloba Prevalje precejšnje pomanjkanje prezračevanja in da je zrak 
neznosen.  
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Župan razloži, da velika telovadnica ne dopušča tako velikega energetskega prihranka, da 
bi lahko njeno energetsko sanacijo prijavili na razpis kot projekt. Boljše pogoje v sami 
telovadnici delno zagotavlja že nova streha. Bo pa občina prijavila projekt športne dvorane 
takoj, ko bo to mogoče. 

K tč. 8 
 

LETNO POROČILO JKP LOG, D.O.O. ZA LETO 2012. 

 
 

Župan pove, da se zaradi neudeležbe predstavnikov JKP Log, d.o.o., točka Letno poročilo 
JKP Log, d.o.o. za leto 2012 prestavi na naslednjo sejo z dopisom podjetju, ki ga bosta 
pripravila skupaj s podžupanom. Neudeležba predstavnikov podjetja na seji občinskega 
sveta, je neodgovorna in zahteva ustrezno reakcijo. 
 
Bernard PAČNIK prosi, da se opozori JKP Log, d.o.o., da je dolžno pripraviti odgovor na 
vprašanje postavljeno na seji Odbora za komunalne zadeve in varstvo okolja. Vprašanje je 
naslednje: »Skupina občanov daje pobudo, da JKP Log, d.o.o. pripravi poročilo o tem, 
koliko je bilo zbranih surovin iz naslova ločenega zbiranja odpadkov, kolikšni so dohodki iz 
prodaje teh surovin, za kaj so bila porabljena sredstva. Ljudje pričakujejo, da bodo 
komunalne storitve posledično cenejše, občani namreč odpadke zbirajo, ločujejo, skratka 
gospodarijo z njimi in dovolijo, da jih JKP Log, d.o.o. trži.« Doda še, da je to vprašanje 
postavil že večkrat, odgovora do danes še ni prejel.  
 
Metka NAVERŠNIK doda, da je na oba svoja vprašanja, ki ju je postavila, s strani JKP 
Log, d.o.o. dobila zadovoljiv pisen odgovor.  
 

K tč. 9 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA: 
RAZREŠITEV IN IMENOVANJE PREDSTAVNIKA OBČINE PREVALJE V SVETU 

JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA FRANJA 
GOLOBA PREVALJE. 

 

Član Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Matej PEČNIK, pove, da je 
zaradi odstopa predstavnice Občine Prevalje v Svetu Javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Franja Goloba Prevalje, Tanje KLEMENC SEKUTI, Komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, podala poziv za zbiranje predlogov za nove 
kandidate. Podana sta bila dva predloga. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja občinskemu svetu predlaga, da razreši Tanjo KLEMENC SEKUTI z mesta 
predstavnice Občine Prevalje v Svetu Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 
šola Franja Goloba Prevalje in na to mesto imenuje občinsko svetnico Metko 
NAVERŠNIK.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Sejo občinskega sveta ob 18.25 uri zapusti občinski svetnik Dušan GOLNAR. Vrne se po 
glasovanju ob 18.27 uri. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 11 glasovi za in 0 proti, je bil sprejet  
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme ugotovitveni sklep, da so za Tanjo Klemenc 
Sekuti, stanujočo Perzonali 18, Prevalje, kot imenovano predstavnico Občine 
Prevalje v Svetu Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Franja 
Goloba Prevalje zaradi pisne izjave o odstopu nastopili razlogi za prenehanje 
mandata. 
 
Imenovanje preneha dne 27.06.2013. 

 
V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 11 glasovi za in 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje imenuje Metko Naveršnik, stanujočo Ugasle peči 21, 
Prevalje, za nadomestno predstavnico Občine Prevalje v Svetu Javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Franja Goloba Prevalje. 
 
Imenovanje velja od 28.06.2013 za do izteka mandatne dobe do 15.12.2014. 
 

K tč. 10a 
 

SOGLASJE K SKLENITVI SPORAZUMA O UREDITVI MEDSEBOJNIH RAZMERIJ NA 
POKOPALIŠČU BARBARA. 

 

Emilija IVANČIČ obrazloži, da je bil v gradivu občinskim svetnikom posredovan osnutek 
sporazuma, ki bi ga Občina Prevalje želela skleniti z Občino Ravne na Koroškem v zvezi z 
urejanjem odprtih razmerij na pokopališču Barbara. Župana sta namreč dosegla dogovor 
za rešitev premoženjskopravnih vprašanj na pokopališču Barbara, in sicer po načelu 
solastnine v deležu glede na število prebivalcev povzeto po stanju premoženjsko delitvene 
bilance. Občina Ravne na Koroškem bi tako prevzela sorazmeren delež stroškov 
pridobivanja zemljišča za pokopališče Barbara ter sorazmeren delež za odškodnino in 
najemnino, ki ga je morala v preteklih letih v celoti poravnati Občina Prevalje. Občina 
Prevalje nadalje brezplačno prenese na Občino Ravne na Koroškem v enakem deležu 
dovozno cesto do pokopališča, podjetje JKP Log d.o.o. pa brezplačno prenese v tem 
deležu na obe občini zemljišča, ki predstavljajo pokopališče Barbara in so v lasti JKP Log 
d.o.o. S temi pravnimi posli postaneta obe občini solastnici zemljišč, na katerem stoji 
pokopališče Barbara, po ključu približno 1/3 Občina Prevalje in 2/3 Občina Ravne na 
Koroškem. V dogovorjenem deležu nato občini v prihodnje investirata v investicije na 
pokopališču Barbara.  
 
Predsednik Odbora za komunalne zadeve in varstvo okolja, Matej PEČNIK, pove, da se je 
Odbor za komunalne zadeve in varstvo okolja seznanil s soglasjem k sklenitvi Sporazuma 
o ureditvi medsebojnih razmerij na pokopališču Barbara, ga potrdil in ga daje občinskemu 
svetu v sprejem z naslednjo pripombo: pri 4. členu Sporazuma o ureditvi medsebojnih 
razmerij na pokopališču Barbara se dopiše »4% obrestna mera«.  
 

Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja KLEMENC SEKUTI, pove, da se je 
Odbor za proračun in finance seznanil s soglasjem k sklenitvi Sporazuma o ureditvi 
medsebojnih razmerij na pokopališču Barbara, ga potrdil in ga daje občinskemu svetu v 
sprejem. 
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan GOLNAR, pove, da se je 
Komisija za statut in pravna vprašanja seznanila s soglasjem k sklenitvi Sporazuma o 
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ureditvi medsebojnih razmerij na pokopališču Barbara, ga potrdila in ga daje občinskemu 
svetu v sprejem. 
 
Župan pove, da je občinski svet Občine Ravne na Koroškem sprejel sklep, v katerem 
soglaša z nakupom deleža in da bo tudi sporazum, ki je osnova za sklep, najverjetneje 
podpisan. Nato poda točko dnevnega reda v razpravo. 
 
Dušan GOLNAR vpraša, ali bo občinski svet Občine Ravne na Koroškem moral ponovno 
sprejeti sklep za plačilo odškodnine. 
 
Župan razloži, da je v sporazumu vsebovan pogoj, da Občina Ravne na Koroškem 
zagotovi plačilo obveznosti za preteklo uporabo in za pridobivanje zemljišča, ki ga je kupila 
Občina Prevalje.  
 
Po razpravi se izvede glasovanje. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Prevalje soglaša s sklenitvijo Sporazuma o ureditvi 
medsebojnih razmerij na Pokopališču Barbara s pripombo, da se v besedilo doda, 
da je obrestna mera določena v višini 4%. 
 

K tč. 10b 
 

SPREMEMBE IN DOPOLNITVE NAČRTA RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM 
PREMOŽENJEM OBČINE PREVALJE ZA LETO 2013 IN NAČRTA PRIDOBIVANJA 

NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE PREVALJE ZA LETO 2013. 
 

Emilija IVANČIČ obrazloži, da se predlagajo spremembe in dopolnitve načrta pridobivanja 
in načrta razpolaganja s stvarnim premoženjem za leto 2013, zaradi prenosa zemljišč na 
pokopališču na Šentanelu, na Lešah ter na Barbari in dovozno cesto na pokopališče 
Barbara predlagamo dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja, ki se 
brezplačno prenašajo iz podjetja JKP Log na Občino Prevalje. Nadalje želi občina 
zagotoviti odkup zemljišča, ki se v naravi nahaja v cesti Pod gonjami, zato dopolnjujemo 
načrt pridobivanja. Prav tako predlagamo dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem zaradi brezplačnega prenosa zemljišč, na katerih stoji dovozna cesta do 
pokopališča Barbara, ki je v lasti Občine Prevalje ter zaradi prenosa zemljišča parc.št. 
340/6 k.o. Zagrad, ki jo nameravamo prenesti v sorazmernem deležu na Občino Ravne na 
Koroškem v skladu s sporazumom, kakor je bilo opredeljeno v prejšnji točki.  
 
Predsednik Odbora za komunalne zadeve in varstvo okolja Matej PEČNIK, pove, da se je 
Odbor za komunalne zadeve in varstvo okolja seznanil Spremembami in dopolnitvami 
načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Prevalje za leto 2013 in Načrtom 
pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Prevalje za leto 2013, ju potrdil in ju daje 
občinskemu svetu v sprejem. 
 

Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja KLEMENC SEKUTI, pove, da se je 
Odbor za proračun in finance seznanil Spremembami in dopolnitvami načrta razpolaganja 
z nepremičnim premoženjem Občine Prevalje za leto 2013 in Načrtom pridobivanja 
nepremičnega premoženja Občine Prevalje za leto 2013, ju potrdil in ju daje občinskemu  
svetu v sprejem. 
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Razprave ni bilo. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za in 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme dopolnitev Načrta pridobivanja 
nepremičnega premoženja v Občini Prevalje za leto 2013 tako, da se dodajo pri k.o. 
Šentanel zaporedne št. od 11 do 14 , pri k.o. Prevalje zaporedne številke od 6 do 7 
ter pri k.o. Zagrad zaporedne številke od 9 do 25.  
 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme spremembo Načrta pridobivanja 
nepremičnega premoženja v Občini Prevalje za leto 2013 tako, da se doda pri k.o. 
Farna vas zaporedna številka 29 ter se spremeni vrednost pri k.o. Šentanel pod 
zaporedno številko 2 ter izbriše pri k.o. Dolga Brda zaporedna številka 14 in pri k.o. 
Prevalje zaporedna številka 1. 
 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme dopolnitev Načrta razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem v Občini Prevalje za leto 2013 tako, da se dodajo pri k.o. 
Zagrad zaporedne številke od 1 do 4 ter pri k.o. Farna vas zaporedne številke od 25 
do 28. 
 

K tč. 10c 
 

UKINITEV JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 608/54 IN 608/55 K.O. 
FARNA VAS. 

 
Emilija IVANČIČ poda kratko obrazložitev. Država bo izvajala vodnogospodarsko ureditev 
na območju reke Meže v sklopu projekta »Zagotovitev poplavne varnosti v porečju Drave«. 
V ta namen želi, da se dve zemljišči izvzameta iz javnega dobra in se preneseta v last 
Občine Prevalje, da se bo lahko nato z njimi prosto razpolagalo. Ti dve zemljišči nimata 
več funkcije grajenega javnega dobra in v naravi več ne predstavljata površine za promet. 
Ukinitev statusa javnega dobra je tako smiselna in utemeljena.  
 
Predsednik Odbora za komunalne zadeve in varstvo okolja Matej PEČNIK, pove, da se je 
Odbor za komunalne zadeve in varstvo okolja seznanil s predlogom ukinitve javnega 
dobra na zemljišču parc. št. 608/54 in 608/55 k.o. Farna vas, ga potrdil in ga daje 
občinskemu svetu v sprejem.  
 

Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja KLEMENC SEKUTI, pove, da se je 
Odbor za proračun in finance seznanil s predlogom ukinitve javnega dobra na zemljišču 
parc. št. 608/54 in 608/55 k.o. Farna vas, ga potrdil in ga daje občinskemu svetu v 
sprejem.  
 
Razprave ni bilo. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za in 0 proti, je bil sprejet  
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SKLEP: 
Zemljiščem parc. št.  
- 608/54 k.o. 884 – Farna vas (ID 6176106), v izmeri 7 m2, ter 
- 608/55 k.o. 884 – Farna vas (ID 6176105), v izmeri 131 m2, 
se ukine status javnega dobra ter se zanje vknjiži lastninska pravica za Občino 
Prevalje, Trg 2a, Prevalje, matična številka: 1357719000. 
 
Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po 
objavi. 
 

 
K tč. 11 

 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
Občinski svetnik Bernard PAČNIK je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
Skupino občanov zanima, kdaj se bo začela delati cesta na naslovu Stare sledi, ki je v zelo 
slabem stanju. Zanima jih zgolj okvirni termin pričetka del. 
 
Župan poda odgovor: Potrebno je najprej zaključiti ureditev cestišč, kot je bila zastavljena 
v preteklem letu in nadaljevati po sprejetem vrstnem redu oziroma skupaj z Odborom za 
KCG in ljudmi pripraviti nov seznam cestišč potrebnih urejanja.   
 
Občinski svetnik Ivan PUNGARTNIK je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
Pri krožišču pri trgovini Spar sta na zid pritrjeni dve tabli. Napis na večji tabli, kjer so črke 
rumene in lepo izstopajo, je dobro viden, napis na manjši, temni tabli je slabo viden, 
prebrati ga je mogoče le, če stojiš zelo blizu, ob dežju pa se ga ne da prebrati. Se da to 
sanirati? 
Župan poda odgovor: Nalog, da se to sanira tako, da bo napis viden in se ga bo dalo 
normalno prebrati, je že bil dan. 
 
Občinski svetnik Dušan GOLNAR je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
Na kakšen način namerava občina pristopiti k projektu izgradnje čistilne naprave in 
zagotoviti potrebna sredstva, glede na to, da denarja ni. Ali bo občina dala vodovodno 
omrežje v upravljanje drugemu upravljavcu, ali bo pridobila zasebnega partnerja, kar bi ji 
omogočilo prijavo za pridobitev evropskih sredstev. 
Ali drži, da obstaja dogovor, da  nameravata Občina Prevalje in Občina Ravne na 
Koroškem prodati vodovodno omrežje. 
 
Župan odgovori: Zaenkrat se za evropska sredstva prijavlja Občina Prevalje. Prijava je bila 
dana na ministrstvo, sedaj se čaka na sklep. Na mizi ni predloga po katerem bi v ta projekt 
vstopili drugače kot z evropskimi sredstvi. 
 
Župan poda odgovor: Komunalne infrastrukture občina ne prodaja, daje jo samo v 
upravljanje. Predlog, po katerem naj bi občina prodala komunalno infrastrukturo, ne 
obstaja, želja je samo, da JKP Log, d.o.o. s to infrastrukturo racionalno razpolaga. Gre za 
napačne informacije, ki se predstavljajo v medijih. Ne Občina Prevalje in tudi ne Občina 
Ravne na Koroškem nimata tega namena. 
 
Podžupan doda: Po sklepu občinskega sveta obstaja najemna pogodba med občino in 
JKP Log, d.o.o., po kateri JKP Log, d.o.o. upravlja s komunalno infrastrukturo. 
 

K tč. 12 
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RAZNO 

 
Bernard PAČNIK vpraša ali se bo tudi letos izdelal občinski časopis in predlaga, da se vanj 
vključijo vsi projekti, ki so bili v petnajstih letih v občini izvedeni in se tako občanom 
pokaže, kaj vse je bilo v občini v tem času storjenega, še posebej v luči razmer v državi, 
ko želi ta ukinjati občine in jih združevati.  
 
Župan pove, da ukinitve občin niso tako enostavne in da ne drži, da prihranek države 
predstavlja vsota proračunov ukinjenih občin. Je pa politika tista, ki ustanavlja in ukinja 
občine. Meni, da imajo občani dober pregled nad tem, kaj vse je bilo v občini narejenega. 
Se pa to seveda lahko predstavi v časopisu. Anketa je pokazala, da občani nimajo 
interesa po združitvi s sosednjo občino. Sicer pa imajo izkušnje z občino, ki je bila 
združena. V vsakem primeru, je potrebno delati, kot da bo občina obstala še naprej. Če se 
zgodi, da bo z njo upravljal nekdo drug, bo pa seveda moral delati v interesu občanov.  
 
Franc JURIČAN vpraša, ali bo Občina Prevalje do jeseni obstala in predlaga, da se o tej 
temi izdatno razpravlja na naslednji seji občinskega sveta. Meni, da je bilo v tem času v 
občini veliko narejenega, apelira pa na še boljše in tesnejše sodelovanje z Občino Ravne 
na Koroškem, predvsem pri projektih. 
 
Andrej STERMEC pove, da je bila na Odboru za KCG, pa tudi na seji občinskega sveta 
obravnavana in sklenjena ureditev določenih odsekov skozi dvorišča (Peršak, Mikl) z 
asfaltiranjem, vendar se do danes ni še nič naredilo. Izpostavi še, da je občinski svet v 
začetku leta sklenil, da se podpiše pogodba s Koroškim gasilskim zavodom, kar se tiče 
sofinanciranja uporabe gasilskega vozila, vendar do podpisa ni prišlo. Menda se bo 
preklicala tudi pogodba s Koroškim gasilskim zavodom, kar bo prineslo določene težave. 
Na koncu povabi na praznovanje 140 letnice gasilstva na Prevaljah s povorko in krstitvijo 
novega vozila, ki bo 8.9.2013.  
 
Marjana SONJAKA zanima ali se že vrši košnja ob občinskih cestah in če ne, je potrebno 
s košnjo čim prej začeti.  
 
Dušan GOLNAR izpostavi, da bi bilo potrebno morebitna privarčevana sredstva, v 
jesenskem času nameniti za obnovo požarnega stopnišča in fasade na zadnji strani 
občinske stavbe. To je potrebno dati v program še letos. Pove, še, da je potrebno pri 
pripravi in sprejemanju proračuna natančneje določiti, katere ceste se bodo urejale, saj se 
to kar naprej spreminja, določene ceste pa so v obupnem stanju. Zanima ga še, kakšen bo 
program jesenskih srečanj.  
 
Župan pove, da se bodo jesenska srečanja odvijala tradicionalno v času od 8.-15.9.2013. 
Prva dva dni imajo glavno vlogo gasilci, v soboto se bo zgodilo tradicionalno gasilsko 
tekmovanje, v nedeljo pa praznovanje 140 letnice in povorka; v soboto se bodo zvrstile še 
nekatere druge športne prireditve naprimer kolesarska, odvil se bo sejem na Poljani v 
Kozolcu in glasbena dogajanja v šotoru, upokojenci imajo svoj dan, v četrtek, kot vsako 
leto. Organizator ostaja enak.  
 
Tanjo KLEMENC SEKUTI zanima ali se da korigirati cene gostinske ponudbe, ki so dokaj 
visoke v primerjavi z ostalimi občinami.   
 
Župan odgovori, da se bo poskusilo dogovoriti. Cena programa je višja kot v ostalih 
občinah tudi zato, ker je program bogatejši.  
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Seja je bila zaključena ob 18.50 uri. 
 
 
       Zapisala                                                                                              Župan  
       Jana HORVAT                                                                                    dr. Matija TASIČ 
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POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 
 
 
Sklep št. 1 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 2 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 3 - Izvršen, zapisnik je odložen v zbirko listin in posredovan v objavo na      
spletu. 
 
Sklep št. 4  - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 5 - Izvršen. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 6 - Izvršen. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 7a - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 7b - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 7c - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 9 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 10a - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 10b -  Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 10c - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 11 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 12 - Izvršen na seji. 
 
 
 
 
 
Spremembe so objavljene v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 


